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Styrelsemöte 201115 

Närvarande – via Teams 

Tobias Jönberg 
Pernilla Berglund 
Pernilla Lundblad 
Anna Lundén 
Lars Nilsson 
Ulrika Nordenberg 
Helén P Lundborg 
Jessica Revelj 
 
 
 
9:1 Mötet öppnas  
 
9:2 Lars Nilsson och Jessica Revelj valdes att justera protokollet. 
 
9:3 Dagordningen godkändes 
 
9:4 Föregående mötesprotokoll gicks igenom. Kvarstående punkter; genomgång av elen 

och förbrukningen på anläggningen tas i samband med renoveringen av Södra Stallet. 
När det gäller byte av fönster i ridskolestallet så har Nils Posse godkänt de fönster vi 
presenterat och arbetet kommer att starta inom kort. Föreningens höstmöte är, som 
vi nämt tidigare, inställt pga av Corona-restriktioner. Information om budgeten för 
nästa år kommer av den anledningen att finnas tillgänglig för den som är intresserad 
via mail. Skicka ett mail till vårt kontor på vaxjoortensfaltrittklubb@tele2.se Senaste 
datum för att återkomma med synpunkter på budgeten (som annars görs på 
höstmötet) blir 12 dec till lars.nilsson@obos.se   

 
9:5 Rapport från ungdomssektionen BUS genom Agnes Karlsson 
 BUS har varit på ungdomsledarutbildning i Smålands Idrottsförbunds regi. De jobbar 

vidare på ett alternativt Lucia-nummer. BUS har även beställt käpphästhinder som ska 
användas för framtida aktiviteter. Då Luciashowen på anläggningen har genererat lite 
pengar till BUS tidigare år så kikar de nu på om de kan dra igång någon form av 
försäljning som kan dra in lite pengar.  

 
 
9:6 Ekonomisk rapport 

Lars N redogjorde för klubbens ekonomiska läge som är i balans. Några  EU-bidrag som 
inte kommit ännu, beräknas komma in från slutet av nov till mitten av dec.  
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9:7 Inkomna skrivelser 

Inga inkomna skrivelser 
 

9:8 Bidragsansökan 
Pernilla B meddelade att Växjö Kommun nu gjort det möjligt att söka pengar ur en pott 
på 2 miljoner som är öronmärkt för ridsporten. Vi har här sökt om pengar för en ny 
framhoppningsbana samt parkering för transporter. Lilla ridbanan håller ej måttet som 
framhoppningsbana – här finns en plan på att byta den mot den yta som vi idag 
använder för longering. 

 
9:9 Budget 

Då vårt möte fördes över teams uppstod problem med visning av budgeten för 2021. 
Den kommer i stället att mailas ut till styrelsens medlemmar.  
 

9:10 Personalsituation 
 Pernilla B meddelar att allt flyter på som det ska 
 
9:11 Corona-situationen 

Vi påminner igen om ovan de restriktioner vi haft sen tidigare om att bara en förälder 
per barn får vara med och att samma sak gäller för de som står uppstallade. Då 
sadelkammaren i ridskolestallet är ganska liten och många samlas där för att bära ut 
utrustningen till hästarna så är det nu beslutat att personalen bär ut dessa och hänger 
utanför resp box innan lektionerna startar på eftermiddagen. Lite nya direktiv finns 
uppsatta på läkaren om att hålla avstånd osv… alla lånehjälmar spritas av varje dag. 

 
9:12 Rapporter från verksamheten, kommittéer, grupper och sektioner  

• Ridskoleverksamheten – fortsatt bra beläggning. 2 nyinköpa ponnysar från 

Rockatorp; Rocky och Wilma. Baccardi behöver pensioneras. Ytterligare en ponny 

och en stor häst behövs på sikt. Ett program för aktiviteter under julledigheten 

håller på att tas fram. 

• Byggsektionen – städdagen avklarad. Som vanligt inte jättestor uppslutning men vi 

fick mycket gjort. Nya tävlingsbommar grundmålade, köket städat och rensat, 

kastat och städat bland alla träningshinder under läktaren i stora ridhuset bl a. 

Suxboxar blir för dyra att hyra in under den planerade renoveringen av södra 

stallet. Styrelsen beslutade att i stället för att hyra dessa boxar så läggs samma 

pengar på att sätta upp 6 st ”tävlingsboxar” i bortre delen av foderrummet för att i 

två omgångar sätta södras hästar där när nya boxar byggs i vanliga stallet. På så  
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sätt får vi nytta av boxarna även framåt.  En tidsplan för renoveringen behöver 

komma upp snarast så att alla vet vad som gäller. Tidsmässigt håller planen för 

snickarna även om vi ändrat tillvägagångssättet. Även utrymmet mitt emot de 

kommande tävlingsboxarna (där tävlingshinder står idag) ska utnyttjas till 

tävlingsboxar framöver. 

Tobias efterfrågar en lista på vad som mer behöver åtgärdas under renoveringen. 

De gamla boxarna kommer att rivas ut i omgångar och det är det materialet vi 

använder till tävlingsboxarns. Hästarna flyttas ut till de nya tävlingsboxarna 

tillfälligt under renoveringen. För att få plats med dessa tävlingsboxar så måste 

hyresgästerna flytta ihop sitt foder lite.  

• Arenan –Lars och Tobias har haft möte med  Tomas Ekelius och några till från 

Kultur- och Fritidsnämnden. VFK har tagit fram ett nytt bantat förslag till ny arena. 

I den planen ingår köp av marken (sundethagarna), bygge av ridhus samt 

ridskolestall för 30 hästar. VFK ska komma in med budget och verksamhetsplan 

inom kort och Växjö Kommun har lovat svar innan nyår.  

• Hemsidan  - vi har sen tidigare informerat om renoveringen av södra stallet, en 

”Trygg  och säker förening” logga finns där nu, vår värdegrund finns som film och 

teorifilmer finns utlagda. 

• Sponsring – paket till hindersponsorer tas fram inom kort. Burde Förlag är 

intresserade av att sponsra ridsporten. Pernilla och Katarina kontaktar.   

• Tävlingskommittén – Funktionärströjor är på gång. Vi har sponsorer även för 

dessa. Lars hör med OBOS om de vill ha logga på dessa.  

• Kafeteria/Trivsel – Jessica har inventerat köket och sett efter vad som saknas. Hon 

fick ok på att handla detta.  

 
9:13 Arbetet med Trygg & Säker förening  

Ulrika berättade att vi är klara med arbetet för år 1. En krisledning ska finnas och det 
ska finnas tydlig information och kontaktuppgifter om detta i våra stallar. När det 
gäller år 2 så ska Ulrika ha en avstämning med Janina på SISU nästa vecka för att reda 
ut vad vi har kvar att göra.  
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9:14 Övriga frågor 
 Vi har ingen valberedning. Ola Sennerhed fick formellt uppdraget på årsmötet men vi 

behöver hjälpa till lite. Beslutades att de i styrelsen som har uppdrag som löper ut till 
våren meddelar vad man har för avsikt och önskemål till nästa möte. Vi ska även vara 
lyhörda gällande de i föreningen som visar instresse av att vara med.  

 
  
9:15 Mötet avslutas 
 Nästa möte blir den 13 december kl 17. Även detta möte sker över Teams. 
 

 

 

 

 

 

 

Växjö 201116    Justeras: 

 

…………………………………………………  ………………………………………………………. 
Helén Parnéus Lundborg   Lars Nilsson 
 
 
 
    ………………………………………………………. 
    Jessica Revelj 

 
 

https://idrottonline.se/VaxjoortensFRK-Ridsport/

